
Z Á P I S 
z 23. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 29. března 2018, od 16.00 hodin 
 
ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  
 
   Dvacáté třetí zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 
starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  
   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 
a to od 21. 3. 2018 do 29. 3. 2018 a zveřejněna na elektronické desce. 
   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 
přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Omluven: Mgr. Juříčková Zdenka 
Pozdní příchod: Cabáková Ivana – 16.20 hod. 
Dřívější odchod: o 
Na zasedání zastupitelstva byl jeden host. 
    
URČENÍ OVĚŘOVATEL Ů A ZAPISOVATELE  
 
   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Mikulenková Jaroslava, Stodůlka Martin, členy 
návrhové komise Bc. Uhlářová Alice, Vránová Jana a zapisovatelku paní Radomilu 
Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli Mikulenková Jaroslava, Stodůlka 
Martin, členy návrhové komise Bc. Uhlářová Alice, Vránová Jana a zapisovatelku paní 
Radomilu Kantorovou,  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno  
 
SCHVÁLENÍ PROGRAMU  
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 
starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 
doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 23. zasedání: 

1. Rozpočet obce 
2. Dotace spolkům 
3. Regulace reklamy na Pustevnách 
4. Výdej kompostérů 
5. Investiční akce 
6. Různé  
7. Diskuse 

 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno 



BOD I. ROZPOČET 2018  
informoval starosta: 
(příloha č. 2) 
Ing. Žitník – kdo bude udržovat veřejné WC? Odpověď: pracovníci obce 
starosta- budou udržovat a bude k dispozici 24 hodin denně 
Mikulenková – vstup bude z venku, co v zimě, nebude zamrzat? Odpověď: ono, vstup bude 
z venku, přidělá se BRANO 
Stodůlka – analýzy rozpočtu (kolik můžeme proinvestovat) = ročně můžeme investovat cca 7 
mil. Kč 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje návrh rozpočtu na rok 2018 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 3 bylo schváleno 
 

- STŘEDNĚDOBÝ VÝHLED 2019-2020 
(příloha č. 3) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 
2019-2020 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 
- SOCIÁLNÍ FOND OBCE 

(příloha č. 4) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet sociálního fondu obce na rok 2018 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno 
 

- NÁPRAVNÁ OPATŘENÍ 
(příloha č. 5) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nápravná opatření k chybě zjištěné při 
přezkoumání hospodaření obce za rok 2017 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 
 
BOD II. DOTACE SPOLK ŮM 
informoval starosta 
Dotace nad 50 tis. Kč musí schválit zastupitelstvo. Jsou to tři smlouvy pro: 
č. 1 pro FK Prostřední Bečva, z. s. ve výši 226.000,- Kč 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č. 1/2018 o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace pro FK Prostřední Bečva 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
č. 2 pro SDH střed Prostřední Bečva, z. s. ve výši 80.000,- Kč 



 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č. 2/2018 o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace pro SDH střed Prostřední Bečva 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 
č. 3 pro TJ SOKOL Kněhyně, z. s. ve výši 80.000,- Kč 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č. 3/2018 o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace pro TJ SOKOL Kněhyně 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 9 bylo schváleno 
 
 
BOD III. REGULACE REKLAMY NA PUSTEVNÁCH  
Informoval starosta 
Návrh na nařízení obce (příloha č. 6), kterým by měla být regulovaná veškerá reklama na 
Pustevnách. Především reklama typu cedulí, áček, billboardů atd. Mohou zůstat jen ceníky a 
sortiment. Nebudou ani reklamy na slunečnících. Jednání s hejtmanem KUZL – bude 
podporovat změny na Pustevnách, KUZL přispěje finančně. Podpoří  nejen změny areálu, ale 
také zlepšení parkoviště. 
Budou směrovníky a informace pro turisty, bude se vymýšlet jednotný vzhled. Firma, která 
vyrábí mobiliáře, chtějí ho poskytnout zdarma, byla by to pro ně reklama. Trojanovice budou 
nařízení schvalovat v dubnu. Musí se upravit OZV o poplatcích. Vyhlášky se sjednotí 
s Trojanovicemi, a budou se vybírat poplatky za každý den. Peníze se použijí na rozvoj. 
Do léta to začneme uplatňovat. 
Bc. Křenek – budou výjimky, např. na sochy? Odpověď: ano na velké akce budou výjimky 
  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nařízení č. 1/2018, kterým se zakazuje 
reklama šířená na veřejně přístupných místech mimo provozovnu 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 10 bylo schváleno 
 
 
BOD IV. VÝDEJ KOMPOSTER Ů 
informoval starosta 
Jsou už k dispozici, ale musí se schválit smlouva o výpůjčce a darovací uzavřenou se 
Sdružením mikroregionu Rožonvsko. Kompostéry budou na 5 let  dány na výpůjčku a po této 
době budou v majetku občanů. Vysoutěžily se za 2.662,- Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o výpůjčce a darovací uzavřenou se 
Sdružením mikroregionu Rožonvsko 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 11 bylo schváleno 
 
 



 
BOD V. INVESTIČNÍ AKCE  

- PŘÍSTAVBA ZŠ 
vyhodnoceno, získali jsme max. počet bodů, alokace velmi malá., tak jsme neuspěli, ale 
budou se projednávat další finance, tak je šance na úspěch. Celá přístavba se skládá za 
dvou tříd a chodby.  

- ZAHRADA MŠ A ZŠ 
byla podána žádost o dotaci na zahradu v MŠ střed, málo financí. Letos se zpracuje projekt 
na úpravu zahrady ZŠ  

- CYKLOSTEZKA 
hodnotí se 

- CHODNÍK I/35 
realizace příští týden 

- CHODNÍK CENTRUM 
vyhrála stejná firma COBBLER, musí se sepsat smlouva. 

- ÚPRAVNA VODY 
pokračování prací podle počasí 

- SOCIÁLNÍ BYTY 
výzva vyhlášena, udržitelnost je 20 let. Návrh: nechat dva byty v Kněhyních. Jsou tam dost 
přísné podmínky. Nesmí tam být samotní důchodci, jeden musí být výdělečně činný. 
Nájem na 1-2 roky, cena nájmu cca 57,- Kč/m2. 

- SBĚRNÝ DVŮR 
čeká se na projektovou dokumentaci 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zhotovení projektu a podání žádosti o dotaci 
na sociální byty 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o investičních akcích 
Usnesení č.  13 bylo vzato na vědomí 
 
 
BOD VI. RŮZNÉ 
Informoval starosta. 
PARKOVÁNÍ PUSTEVNY 
nesmí být pro občany poskytované parkování zdarma. Uplatňujeme DPH, musíme stanovit 
cenu.  Dáme občanům slevu 70,- Kč. 
  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje v souladu s §2 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů s účinnosti od 1. 5. 2018 parkovné na Parkovišti 
Pustevny pro občany obce Prostřední Bečva ve výši 10,- Kč/den 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 13 bylo schváleno 
 
PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ 
(příloha č. 7) 



Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za 01-02/2018 
Usnesení č.  14 bylo vzato na vědomí 
 
VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ NA ÚČETNÍ 
přihlášeno 8 uchazeček. Pozvány 3 na příští týden k pohovoru.  Jsou 3 z Prostřední Bečvy, 
bohužel ty pozvány nejsou.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o výběrovém řízení na účetní 
Usnesení č.  15 bylo vzato na vědomí 
 
ZUBAŘ 
Od 3. 4. 2018 začne ordinovat zubař. Přednostně bere pacienty předešlého zubaře a občany 
Prostřední Bečvy.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o ordinaci zubního lékaře 
Usnesení č.  16 bylo vzato na vědomí 
 
ANTÉNY V ALTÁNU 
Návrh – ozvučit altán a přes léto nějaká relaxační hudba? 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o ozvučení návsi 
Usnesení č.  17 bylo vzato na vědomí 
 
 
BOD IX. DISKUZE  
 
BC. UHLÁŘOVÁ 

- dotaz na cyklostezku, kde povede? Odpověď: mezi SÚS a Bečvou, konec u hospody 
na Nové 

 
BC. KŘENEK 
- u SDH stromy u silnice, není vidět při výjezdu, skácet. Odpověď: bylo by to lepší ořezat, 

je škoda je kácet.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostovi zajistit ořez větví u čp 267 v 
Kněhyních 

Usnesení č.  18 bylo uloženo 
 

- garáže vzadu u čp 267, zajistit, aby byl vjezd větší. Odpověď: posoudí statik 
- v roce 2019 dotace na nákup hasičského auta. Odpověď: projednávalo se to 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o dotaci na nákup automobilu 
pro SDH 
Usnesení č.  19 bylo vzato na vědomí 

 
BARABÁŠ 
- škola v Bacově, co s ní bude, když tam nebudou sociální byty? Odpověď: zateplit. Dotace 

pořád běží. Záměr žádný není. Je tam byt, ale provoz je drahý, po zateplení by bylo 
možnost pronájmu. 



Mikulenková: pokud se zateplí, možnost dalších stavebních úprav. Odpověď: při úpravě 
na sociální byty – předpoklady nové střechy a podkroví, není tam prostor. 

- dva stany jsou počítány na zastřešení výletiště? Kde budou uloženy, kdo je bude stavit? 
Odpověď: Domluva mezi nimi, kde budou. Postavit by si je měla složka, která je bude 
používat. 
Mikulenková: někdo za ně musí odpovídat, postavení stanu není jednoduché. Odpověď: 
uvažovat, jestli se bude půjčovat i soukromě. 
starosta: domluva, zda pořizovat, kde se uskladní a jestli se vůbec vyplatí. Koupil by se 
myslivcům a půjčoval by se. 
Barabáš:  myslivci mají už dva stany. V Kněhyních je uskladnění problematické a složení 
také, na sbalení je potřeba 5-6 lidí. Odpověď: jak se domluvíte, v rozpočtu to je.  

 
ING. ŽITNÍK 
- poděkování za regulaci reklamy na Pustevnách. 

 
MIKULENKOVÁ 
- rekonstrukce SDH střed – sejít se s nájemníkem 
- chystá se rekonstrukce příjezdu T. G. M. na Pustevny. Bude se obec zapojovat? 

Odpověď:  prozatím po nás nic nechtějí, ale určitě se zapojíme, pokud budou chtít 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci rekonstrukci T. G. M na 
Pustevny v sobotu 23. 6. 2018 
Usnesení č.  20 bylo vzato na vědomí 
 
VRÁNOVÁ  
- úpravy schodů u domu služeb. Odpověď: počítá se s tím 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Prostřední Bečvě 29. 3. 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………..  ……………………………. 
Mikulenková Jaroslava, Stodůlka Martin    Ing. Radim Gálik 


